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Kviz
s težavami
Konec februarja smo mla-

dinci pripravili kviz, na kate-
rega smo povabili pet ekip.
Kviz smo imeli pripravljen že
dalj časa, toda ob prvem po-
skusu nam na žalost ni uspel.
Udeležili naj bi se ga namreč*
pohodniki, ki naj bi tisti dan
prišli s pohoda. Zgodilo pa se
jc nekaj, na kar nismo raču-
nali: pohodnikov ni bilo na
pohod, tako da tudr z našim
kvizom ni bilo nič. Priznati
moramo, da smo bili za ta

- neuspeh krivi sami. Naša »in-
fonnabjska služba« svojega
dela ni opravfla dobro, saj je
člane obvestila samo ustno.

Toda nismo se vdali. Za na-
slednjič smo se temeljiteje
pripravili. PISNO smo obve-
stili pet ekip: KS Vevče-Zg.
Kašelj, PGD Zg. Kašelj, dve
ekipi OO ZSMS Selo in OO
ZSMS Vevče-Zg. Kašelj.

K vabilu smo priložili prijav-
nico za tri člane, ki naj bi tvorili
ekipo. Od vseh povabljenih smo
dobili tudi pisne odgovore in celo
sezname prijavljenih članov. A
na žalost smo morali s kvizom za-
četi brez dveh članov iz ekipe KS
in brez ekip s Sela. Kljub temu
smo s kvizom začeli. Cakalo pa
nas je še eno presenečenje. Ob
koncu kviza so se namreč »poja-
vili« mladinci s Sela. Kljub nji-
hovi zamudi smobili veseli, da so
prišli. Zamudili so zaradi napačne
informiranosti v njihovi »bazi«
pa so našo trgovino v Kašiju in
sobo nad njo iskali — v Zalogu.

' Ker smo imeli na srečb dovolj
vprašanj, smo v tekmovanje
takoj vključili še njihovi dve
ekipi. Toda dveh članov iz KS
tudi ob koncu kviza ni bilo in
resno se sprašujemo, kaj je vzrok
team. Saj vendar vcdno poudar-
jamo, da moramo imeti mladi
čimveč takinih ali drugačnih sti-
kov z obČani iz KS. Vprašujemo,
ali je bila zopet kriva naša slaba
informiranost, ali pa njihova...?
Kdo ve?
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